

中原大學外籍人員職業安全衛生教育訓練課程計畫簡章

Chung Yuan Christian University Education Training of occupational Safety and Health Course brochure for foreign personnel

壹、課程目標

1. Course objectives

為提升外籍人員校園職業安全衛生觀念與知識，瞭解實驗場所的潛在風險及危害，並培養其正確防護觀念，避免意外的發生及減低人員的傷害。

In order to improve the occupational safety and health concept and knowledge of foreigners on campus, understand the potential risks and hazards of the experimental sites, and cultivate their correct protection concepts to avoid accidents and reduce the harm of personnel. English Courses Only for foreign language speakers. These training courses are only offered for foreign students or staffs completing the relevant trainings A-Safety and hygiene management in the laboratory-rights and obligations before starting to work on campus.

貳、適用對象

2. Teaching object

需進入實驗場所之外籍人員(新進學員、碩博士班學生、研究人員等)

Foreigners who need to enter the experimental site (new students, doctoral students, researchers, etc.)

參、報名方式

3. Registration

請至本校之「活動報名系統」<https://itouch.cycu.edu.tw/go/?w=12469@acpm3> 填寫報名資料，報名成功之學員名單將不另行公告於網站。

Please fill in the registration materials on the "Online Registration System" of the "CYCU Website" (<https://itouch.cycu.edu.tw/go/?w=12469@acpm3>). The list of successful applicants will not be announced on the website.

肆、報名須知及注意事項

4. Registration Information and Notes

一、請利用網路報名系統進行報名，報名截止時間為 2024 年 10 月 3 日，於期限內完成報名，以利各項行政作業進行，限額 50 名，額滿為止。

(a) Please use the online registration system for registration, registration deadline is 2024/10/3 PM 24:00. There is a limit of 50 people until the quota is full.

二、本次課程為免費，另外為響應環保，請自備環保杯及多搭乘大眾運輸工具。

(b) The course is free. In order to responding to environmental protection, please bring your own water bottle and use public transportation.

三、有關毒化物、動物、生物、輻射、廢棄物實驗教育訓練，請洽環安組張小姐 1912、楊小姐 1914。

(C) Related to education and training on toxic chemicals、animals、organism、radiation protection training (Radioactive Substances and Equipment Handling radiation)，and waste experiment education and training.

Please contact Mrs. Zhang phone extension 1912、Mrs. Yang extension 1914 from the

Environmental Safety & Health Center.

5. 研習營時間(Time)：2024/10/04 14:00~

6. 地點(Location)：中原大學張靜愚紀念圖書館 1 樓秀德廳（地圖如後）

Location: 1th Floor, Chang Ching Yu Memorial Library Hsiu Te Hall, Chung Yuan Christian University (map, such as after)

中原大學校園地圖 (詳圖)

